
    
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
 Sammanträdesdatum
2024-09-09

Sammanträde med  Kommunstyrelsen 
Plats och tid Stora sammanträdesrummet kl. 08:00 – 12:00, 13:00 – 17:30 
  
Beslutande 

Ledamöter Beata Allen (C) Ordförande 
Arijana Jazic (S) 1:e vice ordförande 
Mats Hansson (M) 2:e vice ordförande §§ 144, 146 – 157 
Tommy Gustafsson (S) 
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Sune Svensson (S) 
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Paul Brinkmann (C) 
Maria Lundblom Bäckström (KD) 
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Anita Walfridsson (M) 
Yvonne Bäckelid (M) 
Kristin Apsey (SD) 
Gerald Apsey (SD) 
Jimmy Ekström (L) 

 
Övriga närvarande  

Ersättare Pia Eliasson (V) § 145 – 147 
 
Tjänstemän Hugo Thorén, sekreterare 
 Mikael Fornander, kommundirektör 
 Michael Wirestam, samhällsbyggnadschef §§ 146 – 148, 150 
 Rosemarie Segersson, skolchef §§ 146 – 148, 152 
 Maria Engmalm Wallsten, ekonomichef §§ 146 – 149 
 Camilla Niklasson, miljöinspektör §§ 147, 150 
 Per-Erik Ekström, VD Aneby Miljö & Vatten AB § 145 
 Eric Ohlsson, ekonom § 146 
 Robin Andersson, säkerhetssamordnare § 146 
 Sonja Michanek, planarkitekt § 147 
 Gunilla Crona, kultur- och fritidschef § 158 
 
Övriga Fredrik Bodin (S), styrelseordförande Aneby Miljö & Vatten AB § 145 
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 Maria Lundblom Bäckström 
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KS § 144 Fastställande av dagordning 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att fastställa dagordningen i enlighet med utskickad kallelse, samt 

att lägga till ärendet ”Upphävande av avtal mellan Höglandsförbundet och 
Höglandets revisionskontor före avtalsperiodens slut”, KS § 157. 
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KS § 145 Strategidag med Aneby Miljö & Vatten 
AB 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
I med kommunfullmäktiges ägardirektiv för Aneby Miljö & Vatten har 
kommunstyrelsen genomfört en strategidag tillsammans med Amaq:s VD, 
ordförande och ledamöter från bolagsstyrelsen. 

Under strategidagen besökte gruppen HZI Jönköping biogasanläggning i Tenhult, 
där de fick en presentation och rundvandring för att diskutera 
biogasproduktionens betydelse för kommunens hållbarhetsmål. 

Strategidagen inleddes med en introduktion om bolagets nuläge samt utveckling 
av fastighetsnära insamling (FNI). 
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KS § 146 Presentation av nya medarbetare 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Två nyrekryterade specialistfunktioner, Robin Andersson, säkerhetssamordnare, 
och Eric Ohlsson, ekonom, presenterar sig för kommunstyrelsen. 
Kommunstyrelsen välkomnar medarbetarna och önskar dem varmt välkomna till 
Aneby kommun. 
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KS § 147 Information: Gröna miljöer och träd 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Planarkitekt Sonja Michanek, skolchef Rosemarie Segersson och miljöinspektör 
Camilla Niklasson informerar om gröna miljöers betydelse för människors hälsa 
och klimatet, med fokus på träd och grönstruktur i städer och tätorter. 
Presentationen tar upp hur gröna miljöer kan främja fysisk och psykisk hälsa 
genom att minska risken för hjärt- och kärlsjukdomar, övervikt och psykisk 
ohälsa, samt minska stress. Vikten av närhet till grönytor och deras biodiversitet 
betonas, särskilt i relation till barnens lek och lärande. 

Vidare beskrivs klimatförändringarnas påverkan på urbana miljöer, särskilt den så 
kallade värmeöeffekten, där tätorter är varmare än omgivande landsbygd. Träd 
lyfts fram som en av de mest effektiva åtgärderna för att motverka denna effekt 
genom att ge skugga, minska reflektion och kyla ner byggnader. I nulägesanalysen 
identifieras utmaningar såsom låg diversitet och krontäckning i Aneby, samtidigt 
som möjligheter finns i form av breda gator och tillgängliga ytor för 
trädplantering. 
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KS § 148 Uppföljning av åtgärder för budget i 
balans 
Dnr KS 2024/6 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Kommundirektör Mikael Fornander, socialchef Carina Andersson, skolchef 
Rosemarie Segersson, samhällsbyggnadschef Michael Wirestam,  avdelningschef 
för kommunserviceavdelningen Johanna Evegren, ekonomichef Maria Engmalm 
Wallsten och HR-ansvarig Caroline Engström informerar om pågående åtgärder 
med anledning av det ekonomiska läget. 

Gruppen redogör för budgetutfall avseende personalkostnader per sista juli 2024. 
Åtgärder för budget i balans rapporteras. 

HR-enheten redogör för vilket stöd som HR ger till cheferna under det pågående 
förändringsarbetet. 

Ekonomichef redogör för hur ekonomienheten arbetar för att hjälpa 
verksamheten att nå en budget i balans samt budgetutfall avseende 
personalkostnader för Aneby kommun per sista juli 2024. 

Beslutsunderlag  
Protokollsbeslut barn- och utbildningsutskottet, 2024-08-20 
Protokollsbeslut samhällsbyggnadsnämnden, 2024-08-21 
Protokollsbeslut sociala utskottet, 2024-08-22 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-08-26 
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KS § 149 Ny skatteunderlagsprognos 2024-2027 
Dnr KS 2024/7 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Ekonomichef Maria Engmalm Wallsten informerar om den senaste 
skatteunderlagsprognosen från Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) cirkulär 
24:38 daterad 2024-08-22. 

• Inflationen har nu nått Riksbankens mål. 

• Räntesänkningar har skett, med en ny styrränta på 3,5%. 

• En konjunkturåterhämtning är i sikte, och Riksbanken bedömer att botten 
på lågkonjunkturen troligen är nådd. 

• Skatteunderlaget ökar svagt i år men förväntas förbättras framöver. Dock 
är det fortfarande en real minskning då pris- och löneökningar är större. 

• Sysselsättningen har stärkts något, men arbetslösheten förväntas minska 
först 2026. 

• 173 kommuner och samtliga regioner prognostiserar underskott. 

Ekonomichefen presenterar även budgetförutsättningar för 2025-2027 samt 
information om skatter och bidrag för samma period. 

Vidare informeras om befolkningsutvecklingen i kommunen, där en minskning 
med åtta personer noterats mellan juni 2023 och juni 2024. En minskning med 15 
personer motsvarar cirka 1 miljon kronor i skatteunderlag. 

Avslutningsvis redogör ekonomichefen för den pågående översynen av 
utjämningssystemet, med hänvisning till SOU 2024:50 "Nätt och jämnt". Det 
presenteras de föreslagna förändringarna i kommunalekonomisk utjämning, 
hantering av riktade statsbidrag samt justeringar i LSS-utjämningen, vilka planeras 
träda i kraft från 1 januari 2026. 

Beslutsunderlag  
Skatteunderlagsprognos, 2024-08-22 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-08-26 
      

Beslutet skickas till 
Ekonomichef 
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KS § 150 Remiss av åtgärdsprogram Grön 
handlingsplan 2025-2029 
Dnr KS 2024/178 
 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  
 

att övergripande ställa sig positiv till remissversion av åtgärdsprogrammet grön 
handlingsplan, 
 

att ställa sig bakom föreslagna åtgärder för Aneby kommun och lämna dessa och 
bifogad svarsfil som remissvar från Aneby kommun över förslag till 
åtgärdsprogrammet grön handlingsplan 2025-2029. 
 

Deltagande i beslut 
Kristin Apsey (SD) och Gerald Apsey (SD) avstår från att delta i beslutet. 
 

Ärendebeskrivning  
Åtgärdsprogrammet Grön Handlingsplan 2025–2029 ska bidra till uppfyllande av 
miljömålen, Sveriges friluftslivsmålen och de globala målen för hållbarutveckling 
Agenda 2030 i länet. Miljömålen som omfattas av åtgärdsprogrammet är 
Myllrande våtmarker, Ett rikt växt- och djurliv, Ett rikt odlingslandskap, Levande 
skogar och God bebyggd miljö. Det nya åtgärdsprogrammet ersätter tidigare 
program som gällde mellan åren 2018–2022.  
 

Syftet med åtgärdsprogrammet är att skapa förutsättningar samt genomföra 
insatser för att förbättra miljötillståndet på regional nivå genom att ta fram 
effektiva åtgärder som genomförs i bred samverkan i länet. Åtgärderna i 
åtgärdsprogrammet kompletterar annat miljöarbete som pågår bland länets 
aktörer. Men trots omfattande arbete nås inte målen och hela samhället behöver 
öka takten i miljöarbetet. Åtgärderna i åtgärdsprogrammet är en del i detta arbete. 
 

Samabetet är en förutsättning för att nå målen på regional nivå. Genom 
samverkan kan arbetet effektiviseras samtidigt som åtgärder också får större 
genomslag. Åtgärdsprogrammet har därför tagits fram i bred samverkan mellan 
myndigheter, kommuner, regionen ideella organisationer och näringslivet. Under 
2023 har tre arbetsgrupper arbetat med att ta fram förslag på åtgärder för berörda 
miljömål och friluftslivsmålen. I åtgärdsprogrammet finns tio förslag på åtgärder. 
Länsstyrelsens ambition har varit att forma arbetsgrupper med bred 
representation, hög kompetens och rådighet. Genom att samla denna breda 
representation ökar förutsättningarna för att programmet ska bli väl förankrat 
bland länets aktörer för att skapa samordningsvinster i arbetet för att nå målen. 
Länsstyrelsen vill i remissen främst ha synpunkter utifrån följande frågeställningar;  
  

1. Avser föreslagna aktörer att genomföra de åtgärder som föreslås i 
remissen? Om inte, motivera gärna varför. 

2. Vilka åtgärder är inte tillräckligt högt prioriterade för att ingå i det slutliga 
programmet? 

3. Finns det andra åtgärder utöver de som ingår i remissen som bör ges 
högre prioritet och ingå i programmet? 

 

Sammanfattningsvis konstateras att av tio åtgärder i åtgärdsprogrammet och 
handlingsplanen föreslås Aneby kommun arbeta mer aktivt med två åtgärder; 
verka för att stärka skogens ekosystemtjänster samt stärkt grönplanering och 
utveckling av natur i tätortsmiljö. Knappt hälften av åtgärderna berör inte eller är 
inte direkta åtaganden för kommunerna. 
 

Samhällsbyggnadschef Michael Wirestam och miljöinspektör Camilla Niklasson 
föredrar ärendet. 
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Beslutsunderlag  
Remissversion åtgärdsprogram grön handlingsplan 2025-2029 
Missiv till remissen 
Aneby kommuns svarsfil över åtgärdsprogram vattnets miljömål 
Tjänsteskrivelse, 2024-09-05 
      

Beslutet skickas till 
Länsstyrelsen i Jönköpings län 
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KS § 151 Medborgarförslag: Avseende belysning 
av väg söder om Lövstaområdet i Aneby 
Dnr KS 2024/132 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 

att medborgarförslaget anses vara besvarat, samt 
 

att ställa sig bakom upprättat svar på medborgarförslag avseende belysning av väg 
söder om Lövstaområdet i Aneby. 
 

Ärendebeskrivning  
Ett medborgarförslag med önskemål om belysning av väg från gång- och 
cykelvägen till Grännavägen, söder om Lövstaområdet i Aneby, inkom till 
kommunen den 14 mars 2024. 

I medborgarförslaget skrivs att det är obehagligt att gå och cykla i mörker på 
denna vägbana. Många cyklar och promenerar där, även kvällstid och fler kommer 
göra det om det finns belysning. Det konstateras också att det är en mycket bra 
motionsrunda annars. 

I förslaget till svar konstateras att den aktuella sträckan är lite drygt 330 meter lång 
och det långt tillbaka i tiden en väg som förband Grännavägen med Järnvägsgatan 
via en korsning över Södra stambanan. När väg 132 byggdes med bro över 
stambanan stängdes vägen och den har under senare år framför allt fungerat som 
gång- och cykelväg där den via bron har förbundit tätortens östra och västra delar. 
Vägen ligger på Lövstaområdets mark och ägs alltså inte av Aneby kommun. 

Hela sträckan kräver omkring 14 belysningspunkter, lite beroende av avståndet 
mellan desamma. Att förse hela sträckan med gatubelysning skulle kosta cirka 500 
000 kronor. 

Kommunen instämmer i förslaget och i synpunkterna som framförs i 
medborgarförslaget. Belysning skulle förbättra möjligheterna till utnyttjande av 
sträckan, vilket i sig är hälsofrämjande, och öka trafiksäkerheten och tryggheten. 
Det stämmer också väl överens med ambitionerna i kommunens gång- och 
cykelplan. Att kommunen inte äger marken försvårar anläggande av gatubelysning 
eftersom kommunen har svårt att investera i och på någon annans fastighet. Så 
sent som under 2023 inkom ett par medborgarförslag med samma önskemål om 
gatubelysning. Utifrån medborgarförslagen och intentionerna i gång- och 
cykelplanen finns nu en pågående dialog mellan Aneby kommun och 
fastighetsägaren till marken för att hitta lösningar och förbättringar i området. 

Med hänvisning till konstaterandena i svaret föreslås medborgarförslaget vara 
besvarat. 

Samhällsbyggnadschef Michael Wirestam föredrar ärendet. 

Beslutsunderlag  
Medborgarförslag, 2024-03-14  
Förslag till svar på medborgarförslag, 2024-07-05 
Tjänsteskrivelse, 2024-07-05 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-08-26 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



Dnr KS 2024/132 

Anne-Maj Hillberg  

Svar på medborgarförslag avseende belysning av vägen 

söder om Lövstaområdet mellan gång- och cykelvägen och 

Grännavägen i Aneby 

Tack för ditt medborgarförslag! 

Kommunfullmäktige har mottagit ditt medborgarförslag med förslag och 

önskan om att gatubelysning sätts upp längs vägen söder om 

Lövstaområdet, mellan gång- och cykelvägen och Grännavägen.  

Du skriver i ditt medborgarförslag att det är obehagligt att gå och cykla i 

mörker på denna vägbana. Många cyklar och promenerar där, även 

kvällstid och fler kommer göra det om det finns belysning. Du 

konstaterar att det är en mycket bra motionsrunda annars. 

Den aktuella sträckan är lite drygt 330 meter lång och var långt tillbaka i 

tiden en väg som förband Grännavägen med Järnvägsgatan via en 

korsning över Södra stambanan. När väg 132 byggdes med bro över 

stambanan stängdes vägen och den har under senare år framför allt 

fungerat som gång- och cykelväg där den via bron har förbundit 

tätortens östra och västra delar. Vägen ligger på Lövstaområdets mark 

och ägs alltså inte av Aneby kommun.  

När det kommer till gatubelysning så behövs någonstans tre till fyra 

belysningspunkter per hundra meter. I Trafikverkets 

vägbelysningshandbok anges en stolpe var 25:e meter på gång- och 

cykelväg. Det avståndet kan möjligen ökas något men får inte bli för 

långt eftersom syftet och fördelarna med belysningen då riskerar att gå 

förlorad. Det är också viktigt att stolparna står med samma avstånd hela 

vägen.  

Hela sträckan kräver omkring 14 belysningspunkter, lite beroende av 

avståndet mellan desamma. Varje belysningspunkt, inklusive stolpe och 

elanslutning, beräknas kosta omkring 35 000 kronor. Att förse hela 

sträckan med gatubelysning skulle kosta cirka 500 000 kronor. 



Kommunen instämmer i förslaget och i synpunkterna som framförs i 

medborgarförslaget. Belysning skulle förbättra möjligheterna till 

utnyttjande av sträckan, vilket i sig är hälsofrämjande, och öka 

trafiksäkerheten och tryggheten. Det stämmer också väl överens med 

ambitionen i kommunens gång- och cykelplan om att ”förbättra gång- 

och cykelvägnät så att bostadsområdena i första hand i Aneby tätort är 

sammanlänkade med målpunkter så som arbetsplatser, skolor, 

kollektivtrafik, vård och service. Det handlar om att i viss mån 

komplettera vägnätet med nya gång- och cykelstråk men främst att 

förtydliga och förstärka befintliga gång- och cykelvägar genom till 

exempel skyltning, belysning samt att ordna säkra passager över bilvägar 

där många fotgängare och cyklister rör sig.” 

Att kommunen inte äger marken försvårar anläggande av gatubelysning 

eftersom kommunen har svårt att investera i och på någon annans 

fastighet. Så sent som under 2023 inkom ett par medborgarförslag med 

samma önskemål om gatubelysning. Utifrån medborgarförslagen och 

intentionerna i gång- och cykelplanen finns nu en pågående dialog 

mellan Aneby kommun och fastighetsägaren till marken för att hitta 

lösningar och förbättringar i området. 

Med hänvisning till ovanstående är medborgarförslaget besvarat. 

Kommunfullmäktige 

Birgitta Svensson 
Kommunfullmäktiges ordförande 
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KS § 152 Samverkansavtal avseende kommunal 
vuxenutbildning enligt skollagen (2010:800) 
Dnr KS 2024/242 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att Aneby kommun ansluter sig till Holavedens samverkansområde för att 
tillsammans med Tranås, Ödeshög, Boxholm och Ydre kommuner ingå i ett 
primärt samverkansområde för vuxenutbildningen, samt 
 
att ge kommunstyrelsen i uppdrag att verkställa tecknande av sekundära 
samverkansavtal med Jönköpings kommun samt vuxenutbildningen inom 
Höglandsförbundet. 

Ärendebeskrivning  
Ett primärt samverkansavtal har som syfte att leva upp till nya regler i skollagen 
(2010:800) som trädde i kraft den 1 juli 2023. Varje kommun i Sverige ska efter 
detta samverka med minst två andra kommuner om uppgifter i kommunal 
vuxenutbildning. Samverkan ska ske genom ett primärt samverkansavtal som 
omfattar utbildningar inom kommunal vuxenutbildning; kurser inom svenska för 
invandrare, kurser på grundläggande och gymnasial nivå samt anpassad utbildning 
på grundläggande och gymnasial nivå.  

Lagen trädde i kraft 2023 och förändringen ska vara på plats senast läsåret 
2025/2026.  
 
Genom att ingå i ett primärt samverkansområde, Holavedens samverkansområde, 
med Tranås. Ydre, Boxholm och Ödeshögs kommuner kan samverkande 
kommuner med gemensamma krafter samarbeta kring kompetensförsörjning 
inom vårt närområde. Avtalet syftar till att i bästa samförstånd samverka på ett 
sätt som gynnar hela Holavedens samverkansområde, samt verka för utbildning av 
hög kvalitet som motsvarar efterfrågan på utbildning och arbetsmarknadens 
behov av kompetens.  
 
Förutom primärt samverkansavtal ämnar Aneby kommun att teckna sekundära 
samverkansavtal för vuxenutbildningen med Jönköpings kommun samt 
Höglandsförbundet. 

Skolchef Rosemarie Segersson föredrar ärendet. 

Yrkanden 
Jimmy Ekström (L) och Maria Lundblom Bäckström (KD) yrkar bifall till barn- 
och utbildningsutskottets förslag till beslut. 

Beslutsunderlag  
Tjänsteskrivelse, 2024-08-20 
Primärt samverkansavtal avseende kommunal vuxenutbildning  
Protokollsbeslut barn- och utbildningsutskottet, 2024-08-20 

      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-09-09 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 153 Utökning av samverkan om gemensamt 
revisionskontor 
Dnr KS 2024/120 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att ställa sig positiva till att Vadstenas kommunrevision ansluts till 
samverkansavtalet om gemensamt revisionskontor, kommunrevisionen 
Höglandet. 

Ärendebeskrivning  
Kommunfullmäktiges presidium har tagit del av skrivelse från kommunrevisionen 
om önskemål att få ansluta Vadstena kommuns kommunrevision till 
kommunrevisionen Höglandet. Man har också tagit emot ansökan från Vadstena 
om önskemål att ansluta. Alla skrivelser finns med som beslutsunderlag 

Presidiet är positiva till att Vadstena kommuns kommunrevision ansluter sig till 
kommunrevisionen Höglandet. 

Beslutsunderlag  
Utökad samverkan om gemensamt revisionskontor, 2023-11-16 
Minnesanteckningar samverkansgruppens möte om inträde, 2023-12-07 
Begäran om komplettering till ansökan för samverkan kring gemensamt 
revisionskontor, 2023-12-19 
Information avseende det gemensamma revisionskontoret, 2023-12-21 
Vadstena kommuns svar – Begäran om komplettering till ansökan för samverkan 
kring gemensamt revisionskontor, 2024-01-22 
Tjänsteanteckning inför beslut om utökning av samverkan, 2024-03-28 
Protokollsbeslut kommunfullmäktige presidiet, 2024-08-14 
Protokollsbeslut allmänna utskottet, 2024-08-26 

      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-09-09 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 154 Information från kommundirektör och 
kommunstyrelsens ordförande 
Dnr KS 2024/20 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Kommundirektör Mikael Fornander och kommunstyrelsens ordförande  
Beata Allen informerar om följande: 

- Genomlysningen av kommunens förvaltning pågår för fullt. Konsulterna 
från Ensolution har samlat in data och genomför intervjuer med chefer 
och förtroendevalda. Genomlysningen kommer att slutrapporteras till 
kommunstyrelsen i november, med en delrapport avseende sociala 
avdelningen som kommer att presenteras till styrgruppen i oktober. 

- Upphandling av byggnation Vireda skola pågår. 
- Tilldelningsbeslut för upphandling av ombyggnation av kommunhuset 

och familjecentralen har fattats under dagen. Bedömningen är att 
ombyggnationen kommer att påbörjas enligt tidigare presenterad tidplan. 

- Elever från årskurs 9 kommer att besöka kommunhuset den 18 september 
under temat ”Hur Sverige styrs”. Eleverna kommer att delta i tre olika 
stationer. Kommunstyrelsens ordförande kommer att ta emot en grupp 
och prata om demokrati. 

- Val till Höglandsförbundets gymnasienämnd kommer att ske under 
hösten. Aneby kommun föreslås tilldelas två insynsplatser i nämnden. 

- Kommunstyrelsens ordförande representerar länets 13 kommuner som 
ledamot i styrelsen för Arkiv Jönköpings län. Styrelsen kommer att 
genomföra en studieresa till Stockholm den 10-11 september för att 
besöka arkiv- och biblioteksverksamheten på Nordiska museet, Kungliga 
biblioteket, Centrum för Näringslivshistoria och Riksarkivet. 

      



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-09-09 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 155 Anmälningsärenden 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att anse ärendena anmälda. 

Ärendebeskrivning  
Protokoll barn- och utbildningsutskottet, 2024-08-20 

Protokoll samhällsbyggnadsnämnden, 2024-08-21 

Protokoll sociala utskottet, 2024-08-22 

Protokoll allmänna utskottet, 2024-08-26 

Protokoll Höglandets överförmyndarnämnd, 2024-08-27 

Protokoll Höglandets samordningsförbund, 2024-08-29 

Protokoll Höglandets samordningsförbund, 2024-09-05 

Samråd upphävande av del av detaljplanen del av fastigheten Aneby 1:558 (Aneby 
gård) 

Samråd upphävande av del av detaljplanen för kv. Rödklinten m.m. 

      



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-09-09 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 156 Delegationsbeslut 
  

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att godkänna anmälda delegationsbeslut. 

Ärendebeskrivning  
Redovisning av delegationsbeslut upphandlingsstrateg, 2024-09-09 

      



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 

Kommunstyrelsen 2024-06-03 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

KS § 157 Upphävande av avtal mellan 
Höglandsförbundet och Höglandets 
revisionskontor före avtalsperiodens slut 
Dnr KS 2024/75 
 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 
 

att Aneby kommun inte har något att invända mot att Höglandsförbundet lämnar 
avtalet med Höglandets revisionskontor tidigare än avtalsperioden, som idag löper 
till den 31 juni 2027. 
 

Ärendebeskrivning  
Kommunstyrelsen i Aneby kommun har tidigare beslutat att inte ha några 
invändningar mot förslaget från Eksjö kommunfullmäktiges presidium gällande 
Höglandsförbundets revisionsbudget för 2025. 

Vidare har det framkommit ett beslut om att Aneby kommun inte har några 
invändningar mot att Höglandsförbundet säger upp avtalet med Höglandets 
revisionskontor innan avtalets ordinarie utgång den 31 juni 2027. Det har dock 
uppmärksammats att detta beslut behöver behandlas i kommunfullmäktige. 

Kommunstyrelsen föreslår därför kommunfullmäktige besluta att Aneby kommun 
inte har något att invända mot att Höglandsförbundet avslutar avtalet med 
Höglandets revisionskontor i förtid, trots att avtalet idag löper till och med den 31 
juni 2027. 

Beslutsunderlag  
Protokollsbeslut kommunstyrelsen, 2024-06-03 
      

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sammanträdesdatum 
 
Kommunstyrelsen 2024-09-09 

Justerandes sign  Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

 

 

KS § 158 Studiebesök på fritidsgård Källan 
Dnr KS 2023/72 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar  

att lägga informationen till handlingarna. 

Ärendebeskrivning  
Kultur- och fritidschef Gunilla Crona presenterar och visar fritidsgården Källan 
för kommunstyrelsen. Torsdagen den 22 augusti invigdes den nyrenoverade 
fritidsgården Källan på Fredstorget. Gunilla Crona ledde ceremonin och uttryckte 
sin tacksamhet till alla som bidragit till projektets framgång. Hon tackade  
Aneby bostäder, företag, organisationer, kyrkor och privatpersoner för deras stöd, 
samt riktade ett särskilt tack till fritidsledaren Christoffer och de elever som varit 
involverade i både planeringen och renoveringen av lokalerna. 

De nyrenoverade lokalerna är nu redo att ta emot barn och unga, och 
verksamheten kommer att formas i samverkan med ungdomarna för att säkerställa 
att deras behov och idéer står i centrum. Namnet Källan valdes genom en 
omröstning bland eleverna i kommunens skolor och speglar fritidsgårdens syfte 
att vara en källa till glädje, vänskap och trygghet för de unga. 

Under invigningen uttryckte fritidsledare Christoffer sin glädje över att vara igång 
med verksamheten och berömde elevernas insatser i fixargruppen för deras arbete 
med att välja färger och tapetsera. Ungdomarna som deltog i ceremonin uttryckte 
sin entusiasm över att ha en plats att vara på både under skollov och efter 
skoldagen. 
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